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Sprawozdanie z działalnoŚci Komisji Finansów i InwesĘcji za 2008 rok.

Komisja Finansów i Inwestycji została powołana 27 |istopada 2006 r. uchwał a nt 117106
i w 2008 roku obradowała w składzie:
Krrysztof Glajcar _ przewodniczący
Kazimierz Wiselka _ zastępca przewodniczącego
Franciszek Giecek
Karol Lipowczan
Adam Żwak
Dariusz Orawiec
Andrzej Lacel - członek Komisji do dnia 30 stycznia 2008 r'
Kzysztof Kohut_ członęk Komisji od dnia 30 stycmia 2008 r.

W okresie sprawozdawczym Komisja pracowała w oparciu o plany pracy na I i II półrocze
2008 roku. W tym czasie odbyła 15 posiedzeń, z czego 3 wspólnie z pozostałymi komisjami
stałymi Rady Gminy.

oBECNoŚcI:
Krzysztof Glaicar ].00%
Kazimierz Wisełka 4 nieobecności
Franciszek Giecek r00%
Krzysfof Kohut 1 nięobecność
Karol Lipowczan 2 nieobecności
Dariusz Orawiec 100%
Adam Zwak 4 nieobecności
Andrzej Lacel 1 nieobecność

ZREALIZOWANE TEMATY:
Na 14 z 15 posiedzeń Komisja opiniowała plojekty uchwał przygotowywane na sesje Rady
gminy. opinie te były przedstawiane na sesjach tuż przed głosowaniem poszczególnych
uchwał, a pozostałe tematy to:
- informacja o ilości inwestycji, na które zostaną pozyskane środki pozabudżetowe.
- zaopiniowanie wykonania budżetl gminy za 2007 rok,
- przy1ęcie sprawozdania z wykonania budŻetu zal półrocze 2008 roku.
- zastosowanie energooszczędnych źródeł oświetlenia ulicznego.
- zabezpieczenie finansowe na uporządkowanie ewidencji gruntów
- rozpatrzenie pisma iŃasentów w sprawie zwiększenia prowizji za iŃaso podatków.
- omówienie wniosków do budżetu gminy na 2009 rok.
- analiza projektu budzetu na 2009 rok.
. ocena stanu wykonania remontów i inwestycji prowadzonych przez gminę i jednostki
gminne.
- informacja n/t zwodociągowania gminy i dalszych planów w tym temacie.
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WNIOSKI:
Prócz opinii dotyczących projektów uchwał, Komisja sformułowała następujące wnioski:

- aby 50 0OO zł przsnlaczonych na budowę nowych punków świetlnych wykorzystaó
nie tylko na budowę nowych ale talcże na modemizację istniejących już lamp'

- w sprawie ptzeznaczenia w przyszłorocznym budżecie kwotę około 20 000 zł na
uporządkowanie ewidencji gruntów,

- w sprawie corocznej waloryzacji pensji Wójta Gminy,
- w sprawie uregulowania spraw własnościowych na obiektach sportowych LKS Tempo

stanowiących własnośó gminy,
_ w sprawie zobowiązania Wójta Gminy aby na najblizszym zgromadzeniu wspólników

wodociągów ziemi cieszyńskiej, w związku ze spadkiem poboru wody, proponuje się
podwyższenie opłaty stałej, w któĘ za-warta będzie pewna ilość wody przy
jednoczesnym obniżeniu ceny wody.

Wnioski te byĘ przedstawiane Radzie Gminy oraz Wójtowi Gminy.

Na posiedzenia zaptaszani byli Wójt Gminy, Skarbnik Gminy, Przewodniczący Rady Gminy,
sołtysi oraz pracownicy odpowiedzialni za mefytoryczne przygotowanie poszczególnych
uchwał Rady Gminy.
Każde posiedzenie było protokołowane a szczegółowe informacje dotyczĄce pracy Komisji są
udostępniane w urzędzie Gminy oraz na stronie intemetowej www.qoleszow'bip.net.pl
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